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Anexă la Hotărârea Consiliului Județean Arad nr. 257/28.08.2020 
 
ROMÂNIA 
JUDEŢUL ARAD 
CONSILIUL JUDEŢEAN 
NR. 16.921/27.07.2020  
 
 

PROCES-VERBAL 
al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Arad 

din data de 24.07.2020, ora 13.00 
 
 

Publicitatea şedinţei a fost asigurată prin publicarea pe site-ul Consiliului 
Judeţean Arad a Dispoziţiei nr. 313/17.07.2020 a preşedintelui Consiliului Judeţean 
privind convocarea în şedinţă ordinară a Consiliului Judeţean Arad (cuprinzând ordinea 
de zi, data, ora şi locul desfăşurării), precum şi prin intermediul presei, în cotidianul local 
„Jurnalul Arădean”. Convocarea consilierilor s-a realizat şi telefonic. 

Prezenți: Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar 
Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, Craivan 
Camelia-Eugenia, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Moşneag Vasile-
Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pârv Mihai, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Popa 
Garofiţa, Purcaru Mircea, Retter Iosif, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Trifon 
Daniel, Țolea Adrian-Florin, Ulici Ion și Urzică Cristian – consilieri judeţeni, Silvana Lupu 
– Secretar general al județului. 

Absenți: Crişan Corina-Anka, Duruș Daniel-Sorin, Manguci Cosmin-Ciprian, Pop 
Alin, Remețan Florin, Salaşan Cristian-Ioan și Sulincean Marius-Mircea – consilieri 
județeni. 

 
La punctul 6 de pe ordinea de zi nu participă la vot domnii consilieri județeni 

Plaveţi Ioan și Țolea Adrian-Florin. 
Domunul Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte al Consiliului Județean Arad își 

exercită votul începând cu punctul 6 de pe ordinea de zi.  
Domunul Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte al Consiliului Județean Arad își 

exercită votul începând cu punctul 10 de pe ordinea de zi. 
 
 
Dl Cionca Iustin: Bună ziua! Stimați colegi, astăzi avem pe ordinea de zi 34 de 

puncte, inclusiv Diverse și o să vă rog să introducem suplimentar pe ordinea de zi trei 
proiecte înainte de punctul Diverse, o să vi le și citesc. Proiect de hotărâre privind 
modificarea Anexelor nr. 1 și 2 ale Hotărârii Consiliului Județean Arad nr. 
187/25.06.2020 pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Judeţean Arad 
nr. 151/29.05.2020 privind aprobarea proiectului „Echipamente medicale de protecție 
pentru centrele sociale rezidențiale din județul Arad, în contextul pandemiei COVID-19”. 
Punctul 2. Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai 
obiectivului de investiție „Extindere piste de biciclete pe malul râului Mureș în județele 
Arad și Csongrad”. Punctul 3. Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei și a 
statului de funcții pentru Spitalul Clinic Judeţean de Urgenţă Arad. De asemenea, la 
punctele 10, 12 și 13, vi le și citesc. Proiect de hotărâre privind acordul Consiliului 
Județean Arad pentru intabularea dreptului de proprietate publică al Județului Arad 
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asupra imobilului-teren cu număr cadastral 354572 aferent obiectivului Centrul de 
Plasament Oituz. Punctul 12. Proiect de hotărâre privind solicitarea către Consiliul Local 
al Comunei Târnova de trecere din domeniul public al Comunei Târnova în domeniul 
public al Județului Arad a unui teren intravilan în suprafață de 4.910 mp, înscris în C.F. 
nr. 313378 Târnova. Și punctul 13. Proiect de hotărâre privind solicitarea către Consiliul 
Local al Orașului Sebiș de trecere din domeniul public al Orașului Sebiș în domeniul 
public al Județului Arad a unor terenuri intravilane în suprafață de 5.028 mp, respectiv 
5.303 mp, înscrise în C.F. nr. 305116 Sebiș, respectiv C.F. nr. 305117 Sebiș, avem 
proiecție și o să vă prezentăm pentru că data trecută au existat niște discuții tehnice. 
Pregătim o proiectare din partea echipei tehnice și evident că acolo aveți posibilitatea să 
discutați pe aceste proiecții. Dacă sunt intervenții pe ordinea de zi? Vă rog, domnul Moț! 

Dl Moț Petru: Voiam doar să fac o remarcă. Sigur, este foarte bine că ne 
prezentați așa, în acest format, ca să înțelegem bine despre ce este vorba, însă nu 
puteam să nu mă gândesc la faptul că lipsește persoana care prezintă cel mai bine astfel 
de lucruri, astăzi și..., 

Dl Cionca Iustin: Până ajungem la punctul acela o să aveți surpriza..., 
Dl Moț Petru: (Neinteligibil). 
Dl Cionca Iustin:..., o să aveți surpriza să vedeți că..., el se pregătește acuma, 

face o repetiție la el în birou. 
Dl Moț Petru: Am înțeles. Bun. Mulțumesc! 
Dl Cionca Iustin: Alte intervenții? Nu sunt. Atunci o să vă rog să trecem la vot. 

Cine este de acord cu ordinea de zi? 23 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Boloni 
Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Feieş Cristian, Gligor 
Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pârv 
Mihai, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Retter Iosif, 
Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Trifon Daniel, Țolea Adrian-Florin, Ulici Ion și 
Urzică Cristian – consilieri județeni). Împotrivă? -. Abțineri? -. 

 
 

ORDINEA DE ZI 
a şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 

24 iulie 2020, ora 13.00, Sala „Vasile Goldiş” 
 
 

1.Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal al şedinţei 
extraordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 19 mai 2020 – iniţiativa 
preşedintelui. 

2.Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal al şedinţei 
ordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 29 mai 2020 – iniţiativa preşedintelui. 

3.Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal al şedinţei 
extraordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 15 iunie 2020 – iniţiativa 
preşedintelui. 

4.Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal al şedinţei 
extraordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 22 iunie 2020 – iniţiativa 
preşedintelui. 

5.Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal al şedinţei 
ordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 25 iunie 2020 – iniţiativa preşedintelui. 

6.Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal al şedinţei 
extraordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 13 iulie 2020 – iniţiativa 
preşedintelui. 
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7.Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de organizare şi 
funcţionare al aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean Arad – iniţiativa 
preşedintelui. 

8.Proiect de hotărâre privind aprobarea statului de funcţii pentru Direcţia Generală 
de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Arad – iniţiativa preşedintelui. 

9.Proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul public al Judeţului Arad în 
domeniul privat al Judeţului Arad a unui bun aflat în administrarea Direcţiei Generale de 
Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Arad, în vederea scoaterii din funcţiune, 
valorificării şi casării – iniţiativa preşedintelui. 

10.Proiect de hotărâre privind acordul Consiliului Județean Arad pentru 
intabularea dreptului de proprietate publică al Județului Arad asupra imobilului-teren cu 
număr cadastral 354572 aferent obiectivului Centrul de Plasament Oituz – iniţiativa 
preşedintelui. 

11.Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii duratei Contractului de 
închiriere nr. 13.029/31.07.2017 încheiat între Județul Arad și BLEHUIU MEDIA I.I. – 
iniţiativa preşedintelui. 

12.Proiect de hotărâre privind solicitarea către Consiliul Local al Comunei 
Târnova de trecere din domeniul public al Comunei Târnova în domeniul public al 
Județului Arad a unui teren intravilan în suprafață de 4.910 mp, înscris în C.F. nr. 
313378 Târnova – iniţiativa preşedintelui. 

13.Proiect de hotărâre privind solicitarea către Consiliul Local al Orașului Sebiș de 
trecere din domeniul public al Orașului Sebiș în domeniul public al Județului Arad a unor 
terenuri intravilane în suprafață de 5.028 mp, respectiv 5.303 mp, înscrise în C.F. nr. 
305116 Sebiș, respectiv C.F. nr. 305117 Sebiș – iniţiativa preşedintelui. 

14.Proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul public al Judeţului Arad în 
domeniul public al Comunei Tauț a Uzinei de Apă Tauț și a bunurilor aferente acesteia – 
iniţiativa preşedintelui. 

15.Proiect de hotărâre privind acordul Consiliului Judeţean Arad pentru 
modificarea suprafeţei totale a Zonei Libere Curtici-Arad şi a delimitării acesteia – 
iniţiativa preşedintelui. 

16.Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui Protocol de cooperare 
între Unitatea Administrativ-Teritorială Judeţul Arad şi Asociaţia RUBIO-PRO 
COPILĂRIE PRO VIAŢĂ – iniţiativa preşedintelui. 

17.Proiect de hotărâre privind declararea unor bunuri achiziționate în cadrul 
proiectelor ROHU 72 „Rețea transfrontalieră pentru îmbunătățirea capacității de răspuns 
și a managementului riscurilor în situații de urgență” și ROHU 361 „Prevenirea și 
monitorizarea bolilor infecțioase și a infecțiilor intraspitalicești în Arad, Mako și 
Hódmezõvásárhely” ca fiind de interes public județean și constituirea dreptului de 
administrare al Spitalului Clinic Județean de Urgență Arad asupra acestora – iniţiativa 
preşedintelui. 

18.Proiect de hotărâre privind aprobarea numărului de autoturisme pentru 
activitățile specifice desfășurate de către Liceul Special „Sfânta Maria” Arad – iniţiativa 
preşedintelui. 

19.Proiect de hotărâre privind aprobarea numărului de autoturisme pentru 
activitățile specifice desfășurate de către Centrul Școlar pentru Educație Incluzivă Arad – 
iniţiativa preşedintelui. 

20.Proiect de hotărâre privind aprobarea numărului de autoturisme pentru 
activitățile specifice desfășurate de către Centrul Județean de Resurse și Asistență 
Educațională Arad – iniţiativa preşedintelui. 
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21.Proiect de hotărâre privind aprobarea numărului de autoturisme pentru 
activitățile specifice desfășurate de către Biblioteca Județeană „A.D. XENOPOL” Arad – 
iniţiativa preşedintelui. 

22.Proiect de hotărâre privind avizarea Planului de acțiune pe anul 2020 al 
serviciilor sociale administrate și finanțate din bugetul Unității Administrativ-Teritoriale 
Comuna Hășmaș, Județul Arad – iniţiativa preşedintelui. 

23.Proiect de hotărâre privind prelungirea duratei Contractelor de reprezentare nr. 
13.281/12.09.2016, nr. 13.134/08.09.2016 și nr. 11.801/29.08.2013 încheiate cu doamna 
Garofița Popa, cu domnul Cristian Feieș și domnul Ioan Plaveţi – iniţiativa preşedintelui. 

24.Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului 
Unității Administrativ-Teritoriale Județul Arad în Adunarea Generală Extraordinară a 
Acționarilor la S.C. Compania de Apă Arad S.A. din data de 04/05 august 2020 – 
iniţiativa preşedintelui. 

25.Proiect de hotărâre privind avizarea tarifelor pentru documentele de acces în 
incinta Zonei Libere Curtici-Arad – iniţiativa preşedintelui. 

26.Proiect de hotărâre privind avizarea tarifelor licențelor de lucru pentru 
activitățile desfășurate în Zona Liberă Curtici-Arad – iniţiativa preşedintelui. 

27.Proiect de hotărâre privind avizarea tarifelor pentru concesionarea şi 
închirierea unor bunuri de către Regia Autonomă Administraţia Zonei Libere Curtici-Arad 
– iniţiativa preşedintelui. 

28.Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei la Hotărârea Consiliului 
Judeţean Arad nr. 91/30.04.2015 privind aprobarea contractării unei finanţări 
rambursabile interne/externe în valoare de maxim 32.280.000 lei pentru refinanţarea 
datoriei publice locale si pentru finanţarea unor obiective de investiţii de interes judeţean 
și aprobarea prelungirii perioadei de tragere prevăzută în Contractul de credit nr. 
189/23.11.2015 încheiat între Banca Comercială Română S.A. și Județul Arad – iniţiativa 
preşedintelui. 

29.Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei la Hotărârea Consiliului 
Judeţean Arad nr. 92/30.04.2015 privind aprobarea contractării unei finanţări 
rambursabile interne/externe în valoare de maxim 23.350.000 lei pentru finanţarea unor 
obiective de investiţii de interes judeţean și aprobarea prelungirii perioadei de tragere 
prevăzută în Contractul de credit nr. 187/23.11.2015 și Contractul de credit nr. 
188/23.11.2015 încheiate între Banca Comercială Română S.A. şi Judeţul Arad – 
iniţiativa preşedintelui. 

30.Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei la Hotărârea Consiliului 
Județean Arad nr. 36/31.01.2020 privind repartizarea pe unități administrativ-teritoriale a 
sumelor corespunzătoare cotei de 6% din impozitul pe venit reprezentând fond la 
dispoziția consiliului județean pe anul 2020, precum și a sumelor estimate pentru anii 
2021-2023 – iniţiativa preşedintelui. 

31.Proiect de hotărâre pentru modificarea art. 1 al Hotărârii Consiliului Județean 
Arad nr. 38/31.01.2020 privind aprobarea utilizării excedentului bugetar al anilor 
precedenți pentru finanțarea cheltuielilor secțiunii de dezvoltare în anul 2020 – iniţiativa 
preşedintelui. 

32.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului general de venituri şi cheltuieli 
al Judeţului Arad pe anul 2020 – iniţiativa preşedintelui. 

33.Proiect de hotărâre privind constatarea încetării de drept, înainte de expirarea 
duratei normale a mandatului, a calității de consilier județean a domnului Ispravnic 
Cristian-Ilie – iniţiativa preşedintelui. 

34.Proiect de hotărâre privind modificarea Anexelor nr. 1 și 2 ale Hotărârii 
Consiliului Județean Arad nr. 187/25.06.2020 pentru modificarea și completarea 
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Hotărârii Consiliului Judeţean Arad nr. 151/29.05.2020 privind aprobarea proiectului 
„Echipamente medicale de protecție pentru centrele sociale rezidențiale din județul Arad, 
în contextul pandemiei COVID-19” – iniţiativa preşedintelui. 

35.Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai 
obiectivului de investiție „Extindere piste de biciclete pe malul râului Mureș în județele 
Arad și Csongrad” – iniţiativa preşedintelui. 

36.Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei și a statului de funcții 
pentru Spitalul Clinic Judeţean de Urgenţă Arad – inițiativa președintelui. 

37.Diverse. 
-Nota privind execuţia bugetului general de venituri şi cheltuieli al Judeţului Arad 

la data de 30.06.2020. 
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
207/2020 privind aprobarea ordinii de zi a şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Arad 
din data de 24 iulie 2020.   

 
 
Punctul 1 
Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal al şedinţei 

extraordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 19 mai 2020 – iniţiativa 
preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Punctul 1. Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului 

Procesului-verbal al şedinţei extraordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 19 
mai 2020. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 23 voturi (Cionca Iustin – 
preşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Feieş 
Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean 
Petru, Pârv Mihai, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, 
Retter Iosif, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Trifon Daniel, Țolea Adrian-Florin, 
Ulici Ion și Urzică Cristian – consilieri județeni). Împotrivă? -. Abțineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
208/2020 privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal al şedinţei extraordinare a 
Consiliului Judeţean Arad din data de 19 mai 2020. 

 
 
Punctul 2 
Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal al şedinţei 

ordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 29 mai 2020 – iniţiativa preşedintelui. 
 
Dl Cionca Iustin: Punctul 2. Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului 

Procesului-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 29 mai 
2020. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 23 voturi (Cionca Iustin – 
preşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Feieş 
Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean 
Petru, Pârv Mihai, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, 
Retter Iosif, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Trifon Daniel, Țolea Adrian-Florin, 
Ulici Ion și Urzică Cristian – consilieri județeni). Împotrivă? -. Abțineri? -. 
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În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 
modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
209/2020 privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal al şedinţei ordinare a 
Consiliului Judeţean Arad din data de 29 mai 2020. 

 
 
Punctul 3 
Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal al şedinţei 

extraordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 15 iunie 2020 – iniţiativa 
preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Punctul 3. Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului 

Procesului-verbal al şedinţei extraordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 15 
iunie 2020. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 23 voturi (Cionca Iustin – 
preşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Feieş 
Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean 
Petru, Pârv Mihai, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, 
Retter Iosif, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Trifon Daniel, Țolea Adrian-Florin, 
Ulici Ion și Urzică Cristian – consilieri județeni). Împotrivă? -. Abțineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
210/2020 privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal al şedinţei extraordinare a 
Consiliului Judeţean Arad din data de 15 iunie 2020. 

 
 
Punctul 4 
Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal al şedinţei 

extraordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 22 iunie 2020 – iniţiativa 
preşedintelui.  
 

Dl Cionca Iustin: Punctul 4. Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului 
Procesului-verbal al şedinţei extraordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 22 
iunie 2020. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 23 voturi (Cionca Iustin – 
preşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Feieş 
Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean 
Petru, Pârv Mihai, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, 
Retter Iosif, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Trifon Daniel, Țolea Adrian-Florin, 
Ulici Ion și Urzică Cristian – consilieri județeni). Împotrivă? -. Abțineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
211/2020 privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal al şedinţei extraordinare a 
Consiliului Judeţean Arad din data de 22 iunie 2020. 

 
 
Punctul 5 
Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal al şedinţei 

ordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 25 iunie 2020 – iniţiativa preşedintelui.  
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Dl Cionca Iustin: Punctul 5. Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului 
Procesului-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 25 iunie 
2020. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 23 voturi (Cionca Iustin – 
preşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Feieş 
Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean 
Petru, Pârv Mihai, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, 
Retter Iosif, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Trifon Daniel, Țolea Adrian-Florin, 
Ulici Ion și Urzică Cristian – consilieri județeni). Împotrivă? -. Abțineri? -. 
 

În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 
modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
212/2020 privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal al şedinţei ordinare a 
Consiliului Judeţean Arad din data de 25 iunie 2020. 

 
 
Punctul 6 
Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal al şedinţei 

extraordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 13 iulie 2020 – iniţiativa 
preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-

verbal al şedinţei extraordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 13 iulie 2020. 
Dacă sunt intervenții? Domnul Plaveți? 

Dl Plaveți Ioan: Nu am fost la ședință. Nu voi vota. 
Dl Cionca Iustin: Alte intervenții? 
Dl Țolea Adrian: Nici eu nu am fost la ședință. Nu voi vota. 
Dl Cionca Iustin: Țolea. Vă rog să vă ziceți numele ca să fie mai ușor pentru 

secretariat. Alte intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 22 voturi (Cionca Iustin – 
preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac 
Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, 
Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pârv Mihai, Pero Tamas-Carol, 
Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Retter Iosif, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Trifon 
Daniel, Ulici Ion și Urzică Cristian – consilieri județeni). Împotrivă? -. Abțineri? -. 
 

În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 
modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
213/2020 privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal al şedinţei extraordinare a 
Consiliului Judeţean Arad din data de 13 iulie 2020. 

 
 
Punctul 7 
Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de organizare şi 

funcţionare al aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean Arad – iniţiativa 
preşedintelui.  

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de 

organizare şi funcţionare al aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean Arad. Dacă 
sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 22 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Cadar 
Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, Craivan 
Camelia-Eugenia, Feieş Cristian, Lucaci Cornel-Ștefan, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ 
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Petru, Pădurean Petru, Pârv Mihai, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Popa Garofiţa, 
Purcaru Mircea, Retter Iosif, Stan Simona-Lucia, Trifon Daniel, Țolea Adrian-Florin, Ulici 
Ion și Urzică Cristian). Împotrivă? 2 voturi (Gligor Ioan și Săbău Gheorghe – consilieri 
județeni). Abțineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
214/2020 privind aprobarea Regulamentului de organizare şi funcţionare al aparatului de 
specialitate al Consiliului Judeţean Arad.  

  
 

Punctul 8 
Proiect de hotărâre privind aprobarea statului de funcţii pentru Direcţia Generală 

de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Arad – iniţiativa preşedintelui.  
 
Dl Cionca Iustin: Punctul 8. Proiect de hotărâre privind aprobarea statului de 

funcţii pentru Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Arad. Dacă 
sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 18 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Cadar 
Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, Craivan 
Camelia - Eugenia, Feieş Cristian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Pero Tamas-Carol, Plaveţi 
Ioan, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Retter Iosif, Stan Simona-Lucia, Trifon Daniel, 
Țolea Adrian-Florin, Ulici Ion și Urzică Cristian – consilieri județeni). Împotrivă? 6 voturi 
(Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pârv Mihai și Săbău 
Gheorghe – consilieri județeni). Abțineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
215/2020 privind aprobarea statului de funcţii pentru Direcţia Generală de Asistenţă 
Socială şi Protecţia Copilului Arad. 

  
 

Punctul 9 
Proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul public al Judeţului Arad în 

domeniul privat al Judeţului Arad a unui bun aflat în administrarea Direcţiei Generale de 
Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Arad, în vederea scoaterii din funcţiune, 
valorificării şi casării – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Punctul 9. Proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul 

public al Judeţului Arad în domeniul privat al Judeţului Arad a unui bun aflat în 
administrarea Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Arad, în 
vederea scoaterii din funcţiune, valorificării şi casării. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. 
Cine este pentru? 18 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – 
vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, Craivan Camelia - Eugenia, 
Feieş Cristian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Popa Garofiţa, 
Purcaru Mircea, Retter Iosif, Stan Simona-Lucia, Trifon Daniel, Țolea Adrian-Florin, Ulici 
Ion și Urzică Cristian – consilieri județeni). Împotrivă? 6 voturi (Gligor Ioan, Lucaci 
Cornel-Ștefan, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pârv Mihai și Săbău Gheorghe – consilieri 
județeni). Abțineri? -. 
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În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 
modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
216/2020 privind trecerea din domeniul public al Judeţului Arad în domeniul privat al 
Judeţului Arad a unui bun aflat în administrarea Direcţiei Generale de Asistenţă Socială 
şi Protecţia Copilului Arad, în vederea scoaterii din funcţiune, valorificării şi casării. 

 
 
Punctul 10 
Proiect de hotărâre privind acordul Consiliului Județean Arad pentru intabularea 

dreptului de proprietate publică al Județului Arad asupra imobilului-teren cu număr 
cadastral 354572 aferent obiectivului Centrul de Plasament Oituz – iniţiativa 
preşedintelui.  

 
Dl Cionca Iustin: Punctul 10. Proiect de hotărâre privind acordul Consiliului 

Județean Arad pentru intabularea dreptului de proprietate publică al Județului Arad 
asupra imobilului-teren cu număr cadastral 354572 aferent obiectivului Centrul de 
Plasament Oituz. Aici avem prezentare, da? Domnul Sergiu Bîlcea le prezentați 
dumneavoastră? Că domnul Moț v-a simțit lipsa și spunea că..., 

Dl Bîlcea Sergiu: Îmi cer scuze pentru întârziere, dar de data aceasta cred că 
trebuie să continuăm așa cum suntem. Dar, dacă va dori domnul Moț o prezentare pe 
drumuri, cu mare plăcere. 

Dl Cionca Iustin: Cine face prezentarea? Haideți vă rog! 
Dna Barna Bianca: Bună ziua! 
Dl Cionca Iustin: Pe butonul mare, vă rog. Așa! 
Dna Barna Bianca: Mulțumesc! Bună ziua! Onorat Consiliu, domnule președinte 

avem pe ordinea de zi și supunem spre atenția dumneavoastră proiectul de hotărâre 
privind intabularea dreptului de proprietate publică al Județului Arad pentru un imobil 
aflat în perimetrul Centrului de Plasament Oituz. După cum ați observat în documentația 
atașată proiectului de hotărâre avem solicitarea doamnelor, petentelor proprietare 
tabulare în vederea reglementării situației juridice în condițiile în care, în prealabil a 
existat un decret de expropriere care, din păcate nu a fost operat și sub aspect cadastral 
în cartea funciară, motiv pentru care acum, în acest moment, ambele entități, atât 
doamnele proprietare tabulare cât și Județul Arad urmează să reglementeze această 
situație. Din punctul nostru de vedere, acest proiect se bucură de legalitate și 
oportunitate urmând să complinim omisiunile existente la un moment dat în procedura de 
expropriere și cu această ocazie reglementăm și patrimoniul Județului Arad, demers 
care ne sprijină la procedura de inventariere. Vă mulțumesc!  

Dl Cionca Iustin: Dacă sunt întrebări? Înainte de a trece la vot, pentru că am 
constatat că la celelalte puncte PSD nu a votat, vă atrag atenția că nevotarea de către 
dumneavoastră ne duce în imposibilitatea de a ne face meseria pentru care suntem 
plătiți și funcționarii publici și conducerea. 

Dl Săbău Gheorghe: Noi votăm! Că votăm împotrivă este altceva. 
Dl Cionca Iustin: Nu, dar..., eu cred că dumneavoastră aveți obligația să dați niște 

explicații, măcar pentru presă, dacă nu pentru cetățenii care v-au ales. Pentru că aș vrea 
să se înțeleagă foarte clar, politica o facem în afara acestei instituții. Aici, va trebui să 
discutăm administrativ. Ce se află pe ordinea de zi, este produsul muncii funcționarilor și 
în cazul de față a doamnei director Stark care este prezentă aici și cred că ar trebui să 
ne facem treaba. Dacă dumneavoastră nu votați, sigur că nu vă putem obliga, însă eu 
cred că ar trebui măcar să ne explicați de ce nu votați, pentru că nu cred că este o 
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chestiune politică. Sigur că nu sunteți obligați să dați nici o replică. Domnul Moț doriți să 
luați cuvântul sau ați lăsat microfonul deschis din greșeală? 

Dl Moț Petru: Din greșeală. 
Dl Cionca Iustin: Închideți-l vă rog atunci. 
Dl Moț Petru: Da. 
Dl Cionca Iustin: Dorește cineva totuși să intervină și să dăm o explicație înainte 

de vot? Sau doriți explicații pe subiectul acesta? Nu. Atunci trecem la vot. Cine este 
pentru? 19 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, 
Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, 
Craivan Camelia - Eugenia, Feieş Cristian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Pero Tamas-Carol, 
Plaveţi Ioan, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Retter Iosif, Stan Simona-Lucia, Trifon 
Daniel, Țolea Adrian-Florin, Ulici Ion și Urzică Cristian – consilieri județeni). Împotrivă? 6 
voturi (Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pârv Mihai și 
Săbău Gheorghe – consilieri județeni). Abțineri? -. Vă anunț că acest proiect nu a trecut 
că nu avea cum să treacă fără votul PSD și că suntem în imposibilitatea de a ne face 
treaba pentru cetățenii care ne-au ales. Mulțumesc domnului consilier ALDE sau 
domnilor consilieri, că nu am observat dacă amândoi, dar pe unul dintre ei l-am văzut, 
pentru că a înțeles că nu facem politică aici, dar mergem mai departe.   

 
Nu a fost întrunită majoritatea necesară pentru adoptarea unei hotărâri. 
 
 
Punctul 11 
Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii duratei Contractului de închiriere 

nr. 13.029/31.07.2017 încheiat între Județul Arad și BLEHUIU MEDIA I.I. – iniţiativa 
preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Punctul 11. Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii 

duratei Contractului de închiriere nr. 13.029/31.07.2017 încheiat între Județul Arad și 
BLEHUIU MEDIA I.I. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 19 voturi (Cionca 
Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – 
vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, Craivan Camelia - Eugenia, 
Feieş Cristian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Popa Garofiţa, 
Purcaru Mircea, Retter Iosif, Stan Simona-Lucia, Trifon Daniel, Țolea Adrian-Florin, Ulici 
Ion și Urzică Cristian – consilieri județeni). Împotrivă? 6 voturi (Gligor Ioan, Lucaci 
Cornel-Ștefan, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pârv Mihai și Săbău Gheorghe – consilieri 
județeni). Abțineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
217/2020 privind aprobarea prelungirii duratei Contractului de închiriere nr. 
13.029/31.07.2017 încheiat între Județul Arad și BLEHUIU MEDIA I.I. 

 
 
Punctul 12 
Proiect de hotărâre privind solicitarea către Consiliul Local al Comunei Târnova 

de trecere din domeniul public al Comunei Târnova în domeniul public al Județului Arad 
a unui teren intravilan în suprafață de 4.910 mp, înscris în C.F. nr. 313378 Târnova – 
iniţiativa preşedintelui. 
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Dl Cionca Iustin: Un alt proiect pentru care v-am spus că am făcut o prezentare 
pentru dumneavoastră pentru că acest proiect cu domeniul public Târnova l-am mai pus 
deja de două ori pe ședință și din diferite motive l-am tot amânat, sper ca de data 
aceasta să aibă și votul consilierilor PSD fără care iarăși nu se poate face lucrarea și vă 
rog să vină cineva de la Drumuri să facă prezentarea.  

Dl Minea Paul: Bună ziua! Aici avem un tronson de drum care este prins în 
modernizarea drumului județean. Aici se vede exact suprafața care trebuie modernizată 
și este cuprinsă în fostul drum comunal și acum a trecut din greșeală la Târnova în 
proprietate și acuma trebuie să treacă la noi ca să putem face modernizarea și investiția 
pe fonduri. Ca să putem realiza, trebuie obligatoriu să fie în proprietatea județului Arad, 
ca să putem realiza investiția..., 

Dl Cionca Iustin: Da. Ați zis că a intrat din greșeală. Explicați cum a intrat din 
greșeală la Târnova? 

Dl Minea Paul: S-au intabulat până peste drum și peste drumul nostru și atunci a 
trebuit refăcută o documentație..., 

Dl Cionca Iustin: Cine? Comuna Târnova. 
Dl Minea Paul: Comuna Târnova, da. 
Dl Cionca Iustin: Și acum noi vrem să..., 
Dl Minea Paul: Să treacă din nou la..., în proprietatea județului. 
Dl Cionca Iustin: Ca să putem face lucrarea. 
Dl Minea Paul: Da. Ca să putem realiza investiția, că altfel se oprește drumul pe 

bucata aceasta și nu putem realiza. 
Dl Cionca Iustin: Despre ce bucată? Cât este..., 
Dl Minea Paul: O bucată de drum de două sute nouăzeci de metri care este chiar 

în centrul Agrișului Mare, vizavi de biserică, chiar pe lângă biserica din sat, unde scrie 
C.F. 309573, acolo este exact biserica din sat. Deci drumul chiar ocolește biserica. 

Dl Cionca Iustin: Dacă sunt întrebări legate de subiectul acesta înainte de a trece 
la vot? Vă rog! 

Dl Trifon Daniel: Exact pe acest subiect..., 
Dl Cionca Iustin: Domnul consilier Trifon. 
Dl Trifon Daniel:..., am avut câteva discuții mai aprinse. Vreau să mulțumesc 

aparatului administrativ că a adus lămuririle necesare. Data trecută nu am avut aceste 
informații care, eu zic că cel puțin din punctul meu de vedere mă conving că este o 
chestie în regulă să votăm. 

Dl Cionca Iustin: Mulțumesc, domnul consilier. Alte intervenții? Vă rog, domnul 
Moț! 

Dl Moț Petru: Am și eu o întrebare. Dacă se poate să mi se explice cum te poți 
întabula din greșeală pe un imobil sau..., 

Dl Minea Paul: Lucrarea..., 
Dl Moț Petru: Cum s-a putut întâmpla așa ceva, totuși? 
Dl Minea Paul: Lucrarea a fost cu o localizare incertă și acuma, în urma depunerii 

proiectului nostru de modernizare s-a constatat că este o suprapunere peste lucrarea lor 
și trebuie reglementată situația în C.F. și atunci nefiind..., fiind ei proprietari, a trebuit să 
reglementăm ca să treacă din nou la noi în patrimoniu. 

Dl Moț Petru: Dar proprietari inițiali am fost noi? 
Dl Minea Paul: Conform Cărții albe, da. Dar ei acolo..., este drum comunal și în 

interiorul comunei s-au întabulat ei primii, au făcut lucrare de înscriere în cartea funciară 
ei primii. 

Dl Cionca Iustin: Domnul Moț, pot eu să vin să vă dau explicații că am fost și eu 
primar. Pe Legea 213 la care face referire, adică Cartea albă, a ajuns doar intenția, care 
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după aceea a fost valorificată printr-o hotărâre de consiliu local privind declararea ca 
patrimoniu public local și pe aceasta s-a dat o hotărâre de Guvern. Nimeni nu a făcut 
confruntarea din păcate de atâția ani între ceea de a declarat Consiliul Județean sau 
Consiliul Local Târnova că îi aparține. Știți că ne-am lovit și cu Municipiul Arad de mai 
multe ori pe această problemă, aici cine s-a mișcat mai repede acela a fost proprietar. 
Sunt cazuri în care ne-am declarat amândoi proprietari și dacă vă amintiți avem un 
tronson în litigiu și pentru care am demarat deja un proiect de hotărâre de Guvern pentru 
drumul județean care leagă Moneasa de limită județ Bihor. Este aceeași poveste și aici, 
dar aici diferența este că spre deosebire de cazul pe care vi l-am spus unde există un 
litigiu de păreri, aici Consiliul Local Târnova este de acord să ne cedeze bucata aceasta, 
conștientă de faptul că nu avem cum să facem investiția dacă nu suntem proprietari pe 
bucățica aceasta de drum. Și ar fi acuma chiar neplăcut să facem un drum de la Arad 
până la Buteni și să ne împiedicăm pe două sute de metri pentru că nu suntem 
proprietari pe această bucată de teren. De aceea, rugămintea mea este să treceți peste 
dispozițiile de la partid și să ne lăsați să facem drumul acesta, care până la urmă 
interesează toți cetățenii, indiferent de culoarea politică. Vă rog, domnul vicepreședinte! 

Dl Bîlcea Sergiu: Îmi cer scuze domnul președinte, vă mulțumesc! Acest Consiliu, 
2016-2020 a preluat un mandat dificil. Trebuie să recunoaștem. Infrastructura județeană 
a fost de fapt cea mai importantă zonă în care trebuia să muncim. Și vreau să vă 
mulțumesc celor care au votat până acum pentru că în acest moment poate că și am 
depășit ceea ce ne-am propus în 2016. Trei sute de kilometri de drum modernizat, nu 
reparat. Modernizat! Suntem la o cifră mult mai mare, dar nu acesta este subiectul 
intervenției mele. Mulțumirea merge către cei care știu să facă gesturi, care recunosc 
munca celor din Consiliu, care recunosc munca celor care sunt în prima linie, iar faptul 
că o comandă politică este dată..., se vede că din nou jucați politic și din nou PSD-ul în 
Arad nu știe decât să oprească aceste proiecte. Să știți că v-aș ruga să mergeți pe 
drumul Agrișu Mare-Arăneag și spre Căsoaia și să vedeți cum se dezvoltă sau nu se 
dezvoltă acea zonă, pentru că dumneavoastră aveți un ordin politic. Să nu uitați acest 
lucru! Vă invit în weekend să mergeți la Căsoaia și să vedeți oamenii aceia, dacă există 
posibilitate de dezvoltare sau nu. Dar prin votul dumneavoastră de fapt astăzi, sau prin 
voturile care le-ați avut, blocați modernizarea unei zone. Ceea ce nu vă face oameni 
politici, ci vă face doar niște oameni care primiți ordine. Mulțumesc! 

Dl Săbău Gheorghe: Vedeți să nu vă curgă și o lacrimă!   
Dl Cionca Iustin: Domnul vicepreședinte, acuma dumneavoastră v-ați grăbit. Eu 

sper totuși să voteze și să mă asculte pe mine, să treacă peste disciplina de partid 
pentru că interesul cetățenilor, chiar cei care au votat cu PSD-ul este de a face drumul 
acela. Domnul Lucaci, doriți să interveniți? Că știu că sunteți interesat de drumul acesta. 

Dl Lucaci Cornel: Nu am vrut să intervin, dar acuma, dacă domnul vicepreședinte 
și-a expus un punct de vedere..., (neinteligibil), s-ar putea să îmi schimb votul. Vorbesc 
în nume personal. 

Dl Cionca Iustin: Și să nu facem drumul. 
Dl Lucaci Cornel: Am avut..., am fost bine intenționat..., (neinteligibil), loviturile 

sub centură a domnului vicepreședinte și foarte tendențioase tot timpul. (Neinteligibil)..., 
tronsonul care efectiv..., (neinteligibil).    

Dl Cionca Iustin: Demontați atacul și votați „pentru” și demonstrați că vă 
interesează cetățeanul, nu declarațiile politice. 

Dl Lucaci Cornel: (Neinteligibil). 
Dl Bîlcea Sergiu: Promit că vă mulțumesc public. 
Dl Cionca Iustin: Bine. Dacă mai sunt intervenții legate de acest proiect înainte de 

a trece la vot? Cine este pentru? 19 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-
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Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga 
Doru, Ciceac Vasile, Craivan Camelia - Eugenia, Feieş Cristian, Moşneag Vasile-Ovidiu, 
Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Retter Iosif, Stan 
Simona-Lucia, Trifon Daniel, Țolea Adrian-Florin, Ulici Ion și Urzică Cristian – consilieri 
județeni). Împotrivă? 6 voturi (Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Moţ Petru, Pădurean 
Petru, Pârv Mihai și Săbău Gheorghe – consilieri județeni). Abțineri? -. Am înțeles. 

 
Nu a fost întrunită majoritatea necesară pentru adoptarea unei hotărâri. 
 

 
Punctul 13 
Proiect de hotărâre privind solicitarea către Consiliul Local al Orașului Sebiș de 

trecere din domeniul public al Orașului Sebiș în domeniul public al Județului Arad a unor 
terenuri intravilane în suprafață de 5.028 mp, respectiv 5.303 mp, înscrise în C.F. nr. 
305116 Sebiș, respectiv C.F. nr. 305117 Sebiș – iniţiativa preşedintelui.  

 
Dl Cionca Iustin: Trecem la punctul următor, punctul 13. Proiect de hotărâre 

privind solicitarea către Consiliul Local al Orașului Sebiș de trecere din domeniul public 
al Orașului Sebiș în domeniul public al Județului Arad a unor terenuri intravilane în 
suprafață de 5.028 mp, respectiv 5.303 mp, înscrise în C.F. nr. 305116 Sebiș, respectiv 
C.F. nr. 305117 Sebiș. Dacă vreți să prezentați vă rog frumos și aici. 

Dl Minea Paul: Și aici avem un proiect de modernizare pe străzi, pe tronsonul 
acesta de la Bârsa până la Moneasa și în localitatea Donceni avem de realizat și piste 
de biciclete, accese pentru pietoni, accese la proprietățile oamenilor, trotuarele și asta 
fac..., sunt înscrise în domeniul public al orașului Sebiș și ca să putem realiza investiția 
trebuie să le trecem în patrimoniul județului Arad. Aici aveți mai multe planșe din 
proiectul tehnic care a fost deja aprobat. Se văd pistele de biciclete, trotuarele, accesele. 
Noi suntem proprietari, Județul Arad, pe partea în care este colorat între cele două linii 
cu albastru și acuma ca să intrăm în proprietate până la limita cu linia verde ar trebui să 
ne dea orașul Sebiș. Orașul Sebiș este de acord, numai trebuie făcută procedura în 
continuare. 

Dl Cionca Iustin: Domnul Feieș, dacă vreți să interveniți fiind în Sebiș? Aici eu știu 
că era și cu Dezna aceeași situație. Încă nu a dat hotărârea. Aceeași problemă probabil 
că o vom avea pe ordinea de zi într-o ședință viitoare și cu localitatea Dezna, după ce ne 
va da hotărârea de consiliu și vă rog să luați..., interveniți și după aceea, sigur și pe 
ceilalți colegi. 

Dl Feieș Cristian: Mulțumesc pentru posibilitatea de a interveni. Pentru localitatea 
Donceni și pentru locuitorii de acolo este o investiție foarte importantă. Poate este unica 
lor ocazie de a beneficia de o asemenea investiție, iar astăzi consider că este un 
moment foarte important în viața lor până la urmă de a se schimba în bine. Vă 
mulțumesc! 

Dl Cionca Iustin: Dacă doriți să interveniți sau să puneți întrebări, având în vedere 
că de asemenea este un proiect unde este nevoie de douăzeci și două de voturi, deci 
fără voturile PSD nu trece acest proiect și suntem în imposibilitatea de a realiza după 
aceea modernizarea drumului către Moneasa, unde vă reaminteasc dragi consilieri că 
este un primar încă PSD și sper ca măcar pentru primarii dumneavoastră să faceți 
aceste..., 

Dl Săbău Gheorghe: (Neinteligibil)..., nu deviați de la subiect. 
Dl Cionca Iustin: Păi nu, sunt la subiect. Dumneavoastră cred că sunteți pe lângă 

subiect. Deci, eu vă spuneam exact despre drumul care leagă Sebișul de Moneasa. 
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Cred că s-a înțeles foarte clar. Și probabil că am văzut că pentru primarii PNL gen 
Târnova nu se vrea, atunci măcar pentru primarii dumneavoastră sper să votați pentru 
că altfel putem să oprim lucrarea și aici. Și dacă asta doriți, noi le oprim că nu avem cum 
să trecem peste votul dumneavoastră. Dacă sunt intervenții înainte de a trece la vot? Nu 
sunt. Cine este pentru? 19 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – 
vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, 
Ciceac Vasile, Craivan Camelia - Eugenia, Feieş Cristian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Pero 
Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Retter Iosif, Stan Simona-
Lucia, Trifon Daniel, Țolea Adrian-Florin, Ulici Ion și Urzică Cristian – consilieri județeni). 
Împotrivă? 6 voturi (Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pârv 
Mihai și Săbău Gheorghe – consilieri județeni). Abțineri? -. 

 
Nu a fost întrunită majoritatea necesară pentru adoptarea unei hotărâri. 
 
 
Punctul 14 
Proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul public al Judeţului Arad în 

domeniul public al Comunei Tauț a Uzinei de Apă Tauț și a bunurilor aferente acesteia – 
iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Bun. Trecem la punctul 14. Proiect de hotărâre privind trecerea 

din domeniul public al Judeţului Arad în domeniul public al Comunei Tauț a Uzinei de 
Apă Tauț și a bunurilor aferente acesteia. Dacă sunt intervenții? Din nou vot cu douăzeci 
și două de voturi necesare pentru acest transfer de la Județ la Uzina de Apă. Din nou 
contează voturile PSD. Vă avertizez înainte de a trece la vot. Dacă sunt intervenții? Nu 
sunt. Cine este pentru? 19 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – 
vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, 
Ciceac Vasile, Craivan Camelia - Eugenia, Feieş Cristian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Pero 
Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Retter Iosif, Stan Simona-
Lucia, Trifon Daniel, Țolea Adrian-Florin, Ulici Ion și Urzică Cristian – consilieri județeni). 
Împotrivă? 6 voturi (Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pârv 
Mihai și Săbău Gheorghe – consilieri județeni). Abțineri? -. Felicitări! Ați reușit să îl cădeți 
și pe acesta. 

 
Nu a fost întrunită majoritatea necesară pentru adoptarea unei hotărâri. 
 
 
Punctul 15 
Proiect de hotărâre privind acordul Consiliului Judeţean Arad pentru modificarea 

suprafeţei totale a Zonei Libere Curtici-Arad şi a delimitării acesteia – iniţiativa 
preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Punctul 15. Proiect de hotărâre privind acordul Consiliului 

Judeţean Arad pentru modificarea suprafeţei totale a Zonei Libere Curtici-Arad şi a 
delimitării acesteia. Dacă sunt intervenții?  

Dl Săbău Gheorghe: Înțeleg..., ce se va întâmpla prin diminuarea suprafeței Zonei 
Libere și prin delimitarea unei suprafețe am înțeles de cinci hectare, nu? Dacă nu 
greșesc. Ce se dorește cu suprafața respectivă? 

Dl Cionca Iustin: Sunt convins că știți ce se dorește. Se dorește inițierea unei 
hotărâri de Guvern de trecere, pentru că nu este suficientă hotărârea noastră de astăzi, 
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de trecere de la Zona Liberă în patrimoniul Consiliului Județean în vederea scoaterii la 
licitație pentru acea cerere pe care o aveți..., ați primit-o și dumneavoastră din partea 
unui investitor care vrea să facă o fabrică de avioane la Arad. Evident că nu i-o putem da 
direct și că va fi o licitație, dar deocamdată trebuie să dăm noi hotărârea de trecere de la 
Zona Liberă pentru că nu dorește să facă investiția în condițiile de la Zonă, unde sunt 
câteva taxe în plus și după aceea, sigur, trebuie să vedem dacă o să avem și sprijinul 
Guvernului pentru acest transfer, fiind Zona Liberă. 

Dl Săbău Gheorghe: Nu o să mai vină și atunci..., 
Dl Cionca Iustin: Domnul Sabău, dacă nu mai vine o dăm înapoi. 
Dl Săbău Gheorghe: O dăm la altcineva. 
Dl Cionca Iustin: Sau o dăm la altcineva, sigur! Cine știe ce o să se întâmple. Noi, 

deocamdată avem o cerere..., transparentă, da? O firmă din Serbia vrea să vină aici să 
facă această investiție. Evident că putem să spunem că nu suntem de acord. Și o lăsăm 
la Zona Liberă unde, deocamdată nu avem doritori, de patru ani de zile nu a venit nimeni 
să o ceară. Pe de altă parte, există un investitor, probabil, că nimeni nu garantează, nu 
ați văzut să ieșim să spunem că este certă afacerea, care a făcut o cerere către Consiliul 
Județean. Eu v-am pus-o pe ordinea de zi, dacă doriți facem, dacă nu doriți îi răspundem 
că nu vrem. Însă, mă îndoiesc că în actualul context economic putem să spunem unui 
investitor..., cineva care să facă avioane la Arad să îi spunem că nu vrem să îi dăm un 
teren. Înseamnă că nu ne dorim crearea de locuri de muncă, nu ne dorim să fim un județ 
care să se laude cu altfel de..., câte fabrici de avioane știți că există în România? Și să 
spunem la o investiție de câteva milioane de euro că nu o vrem, cred că ar fi cea mai 
mare prostie. Dar, dacă vreți să discutăm acum certitudinea tranzacției, eu nu pot să vă 
garantez, că nu depinde de mine. Ce pot eu să fac este să o pun pe ordinea de zi și să 
vă întreb dacă doriți. Dumneavoastră veți decide prin votul dumneavoastră dacă facem 
lucrul acesta sau nu. Alte întrebări? Intervenții înainte de a trece la vot? Nu sunt. Cine 
este pentru? 20 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, 
Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, 
Craivan Camelia - Eugenia, Feieş Cristian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Pădurean Petru, 
Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Retter Iosif, Stan 
Simona-Lucia, Trifon Daniel, Țolea Adrian-Florin, Ulici Ion și Urzică Cristian – consilieri 
județeni). Împotrivă? 5 voturi (Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Moţ Petru, Pârv Mihai și 
Săbău Gheorghe – consilieri județeni). Abțineri? -. Nici fabrica de avioane nu vreți? 
Trece și fără votul dânșilor?  

Dl Cadar Răzvan: Ei vor, dar Fifor nu vrea. 
Dl Cionca Iustin: Fifor nu vrea? Nu cred! Nu cred că este la ei chiar așa. Nu cred 

că este așa la ei! 
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
218/2020 privind acordul Consiliului Judeţean Arad pentru modificarea suprafeţei totale a 
Zonei Libere Curtici-Arad şi a delimitării acesteia.  
 
 

Punctul 16 
Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui Protocol de cooperare între 

Unitatea Administrativ-Teritorială Judeţul Arad şi Asociaţia RUBIO-PRO COPILĂRIE 
PRO VIAŢĂ – iniţiativa preşedintelui.  
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Dl Cionca Iustin: Trecem la punctul 16. Chiar nimic nu o să votați? Că nu înțeleg 
de ce mai stați! Serios. Chiar nu înțeleg de ce stați! Dacă dumneavoastră nu înțelegeți 
de ce ați fost votați, măcar să participați la o discuție, să spuneți ceva, da, nu. Ridicați 
mâna la tot „împotrivă” fără să dați o explicație. Dar în fine, dumneavoastră vă faceți de 
râs, nu noi! Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui Protocol de cooperare 
între Unitatea Administrativ-Teritorială Judeţul Arad şi Asociaţia RUBIO-PRO 
COPILĂRIE PRO VIAŢĂ. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 19 voturi 
(Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-
Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, Craivan Camelia - 
Eugenia, Feieş Cristian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Popa 
Garofiţa, Purcaru Mircea, Retter Iosif, Stan Simona-Lucia, Trifon Daniel, Țolea Adrian-
Florin, Ulici Ion și Urzică Cristian – consilieri județeni). Împotrivă? 6 voturi (Gligor Ioan, 
Lucaci Cornel-Ștefan, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pârv Mihai și Săbău Gheorghe – 
consilieri județeni). Abțineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
219/2020 privind aprobarea încheierii unui Protocol de cooperare între Unitatea 
Administrativ-Teritorială Judeţul Arad şi Asociaţia RUBIO-PRO COPILĂRIE PRO VIAŢĂ. 

 
 
Punctul 17 
Proiect de hotărâre privind declararea unor bunuri achiziționate în cadrul 

proiectelor ROHU 72 „Rețea transfrontalieră pentru îmbunătățirea capacității de răspuns 
și a managementului riscurilor în situații de urgență” și ROHU 361 „Prevenirea și 
monitorizarea bolilor infecțioase și a infecțiilor intraspitalicești în Arad, Mako și 
Hódmezõvásárhely” ca fiind de interes public județean și constituirea dreptului de 
administrare al Spitalului Clinic Județean de Urgență Arad asupra acestora – iniţiativa 
preşedintelui.  

 
Dl Cionca Iustin: Punctul 17. Proiect de hotărâre privind declararea unor bunuri 

achiziționate în cadrul proiectelor ROHU 72 „Rețea transfrontalieră pentru îmbunătățirea 
capacității de răspuns și a managementului riscurilor în situații de urgență” și ROHU 361 
„Prevenirea și monitorizarea bolilor infecțioase și a infecțiilor intraspitalicești în Arad, 
Mako și Hódmezõvásárhely” ca fiind de interes public județean și constituirea dreptului 
de administrare al Spitalului Clinic Județean de Urgență Arad asupra acestora. Dacă 
sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 19 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea 
Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, 
Bozga Doru, Ciceac Vasile, Craivan Camelia - Eugenia, Feieş Cristian, Moşneag Vasile-
Ovidiu, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Retter Iosif, 
Stan Simona-Lucia, Trifon Daniel, Țolea Adrian-Florin, Ulici Ion și Urzică Cristian – 
consilieri județeni). Împotrivă? 6 voturi (Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Moţ Petru, 
Pădurean Petru, Pârv Mihai și Săbău Gheorghe – consilieri județeni). Abțineri? -. 

Dna Ribovici Gheorghina: Stăm cu ele atunci, da? (Neinteligibil)..., aparatul 
întreabă, stăm cu bunurile..., 

Dl Cionca Iustin: Da! Nu le dați la Spital, le țineți aici și spunem oamenilor că 
PSD-ul nu vrea să le dăm pentru bolnavi. Le-am luat să le ținem pentru noi. Ce este așa 
mare lucru!  

Dna Ribovici Gheorghina: (Neinteligibil). 
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Dl Cionca Iustin: Uite, eu chiar mizez pe faptul că dumneavoastră veți comunica 
cetățenilor faptul că nu suntem lăsați să folosim pentru Spital niște bunuri care le-am 
cumpărat pentru Spital. Le ținem aici. Dar ce vă mirați? Când am făcut Spitalul TBC m-
au lăsat să îl dau la Spital? Nu l-am ținut la Consiliul Județean? L-am păzit și am plătit.  

Dl Săbău Gheorghe: (Neinteligibil). 
Dl Cionca Iustin: Nu răspund la întrebări..., stați puțin domnul..., nu sunteți 

dumneavoastră super om! Aici și..., 
Dl Săbău Gheorghe: (Neinteligibil). 
Dl Cionca Iustin: Nu. Stați puțin! 
Dl Săbău Gheorghe: Numai PSD, PSD. 
Dl Cionca Iustin: Numai puțin! Păi de unde sunteți? 
Dl Săbău Gheorghe: (Neinteligibil). 
Dl Cionca Iustin: Domnul Sabău! A vorbit un funcționar public. Ne dați voie să 

răspundem și funcționarilor sau dumneavoastră numai aveți voie să vorbiți? Este ședință 
publică.  

Dl Codre Dan: Rușine domnilor, rușine! Votați împotriva oamenilor..., 
(neinteligibil). 

Dl Cionca Iustin: Deci chiar nu se poate să veniți să băgați pumnul în gură 
funcționarilor..., 

Dl Săbău Gheorghe: (Neinteligibil)..., ne jignește domnul..., (neinteligibil). 
Dl Cionca Iustin: Cu ce vă jignește?  
Dl Codre Dan: Am spus să vă fie rușine. 
Dl Cionca Iustin: Păi dumneavoastră îi jigniți pe ei! Păi cum le spuneți că nu au 

voie să intervină? Pentru ce i-am chemat aici, la circ?  
Dl Săbău Gheorghe: Să ridice două degete și...,  
Dl Cionca Iustin: Au ridicat!  
Dl Săbău Gheorghe: (Neinteligibil)..., microfon. 
Dl Cionca Iustin: L-ați văzut..., dar încă o dată, conduceți dumneavoastră ședința? 

Nu..., eu i-am răspuns la întrebare, nu trebuie să pierdem timpul aici și haideți nu mai 
intrați în dispută cu funcționarii. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
220/2020 privind declararea unor bunuri achiziționate în cadrul proiectelor ROHU 72 
„Rețea transfrontalieră pentru îmbunătățirea capacității de răspuns și a managementului 
riscurilor în situații de urgență” și ROHU 361 „Prevenirea și monitorizarea bolilor 
infecțioase și a infecțiilor intraspitalicești în Arad, Mako și Hódmezõvásárhely” ca fiind de 
interes public județean și constituirea dreptului de administrare al Spitalului Clinic 
Județean de Urgență Arad asupra acestora. 

 
 
Punctul 18 
Proiect de hotărâre privind aprobarea numărului de autoturisme pentru activitățile 

specifice desfășurate de către Liceul Special „Sfânta Maria” Arad – iniţiativa 
preşedintelui.  

 
Dl Cionca Iustin: 18. Proiect de hotărâre privind aprobarea numărului de 

autoturisme pentru activitățile specifice desfășurate de către Liceul Special „Sfânta 
Maria” Arad. Doamna manager! Domnul Sabău vrea la Diverse să discutați ceva cu 
dânsul. 
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Dna Ionescu Florina: Nu consider că mai am de discutat în acest context. Vreau 
să le mulțumesc..., (neinteligibil). 

Dl Săbău Gheorghe: Dar dumneavoastră faceți ce vreți? 
Dl Cionca Iustin: Bine. Atunci mergeți doamnă la muncă că adevărul este că, 

chiar nu este un dialog constructiv și nu are rost. 
Dna Ionescu Florina: (Neinteligibil)..., astăzi, cazurile la ATI sunt în creștere și 

vreau să vă mulțumesc frumos. La revedere! 
Dl Cionca Iustin: La revedere! Dacă sunt intervenții la punctul 18? Nu sunt. Cine 

este pentru? 19 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, 
Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, 
Craivan Camelia - Eugenia, Feieş Cristian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Pero Tamas-Carol, 
Plaveţi Ioan, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Retter Iosif, Stan Simona-Lucia, Trifon 
Daniel, Țolea Adrian-Florin, Ulici Ion și Urzică Cristian – consilieri județeni). Împotrivă? 6 
voturi (Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pârv Mihai și 
Săbău Gheorghe – consilieri județeni). Abțineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
221/2020 privind aprobarea numărului de autoturisme pentru activitățile specifice 
desfășurate de către Liceul Special „Sfânta Maria” Arad. 

  
 
Punctul 19 
Proiect de hotărâre privind aprobarea numărului de autoturisme pentru activitățile 

specifice desfășurate de către Centrul Școlar pentru Educație Incluzivă Arad – iniţiativa 
preşedintelui.  

 
Dl Cionca Iustin: Punctul 19. Proiect de hotărâre privind aprobarea numărului de 

autoturisme pentru activitățile specifice desfășurate de către Centrul Școlar pentru 
Educație Incluzivă Arad. Dacă sunt intervenții? Cine este pentru? 19 voturi (Cionca Iustin 
– preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – 
vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, Craivan Camelia - Eugenia, 
Feieş Cristian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Popa Garofiţa, 
Purcaru Mircea, Retter Iosif, Stan Simona-Lucia, Trifon Daniel, Țolea Adrian-Florin, Ulici 
Ion și Urzică Cristian – consilieri județeni). Împotrivă? 6 voturi (Gligor Ioan, Lucaci 
Cornel-Ștefan, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pârv Mihai și Săbău Gheorghe – consilieri 
județeni). Abțineri? -. Domnule..., și împotriva socialului care dumneavoastră îi 
reprezentați și acolo votați „împotrivă”? Sau ziceți că îi reprezentați. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
222/2020 privind aprobarea numărului de autoturisme pentru activitățile specifice 
desfășurate de către Centrul Școlar pentru Educație Incluzivă Arad. 

  
 

Punctul 20 
Proiect de hotărâre privind aprobarea numărului de autoturisme pentru activitățile 

specifice desfășurate de către Centrul Județean de Resurse și Asistență Educațională 
Arad – iniţiativa preşedintelui.  
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Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea numărului de autoturisme 
pentru activitățile specifice desfășurate de către Centrul Județean de Resurse și 
Asistență Educațională Arad. Cine este pentru? Nu vă mai întreb, că văd că nu vreți să 
vorbiți. 19 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, 
Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, 
Craivan Camelia - Eugenia, Feieş Cristian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Pero Tamas-Carol, 
Plaveţi Ioan, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Retter Iosif, Stan Simona-Lucia, Trifon 
Daniel, Țolea Adrian-Florin, Ulici Ion și Urzică Cristian – consilieri județeni). Împotrivă? 6 
voturi (Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pârv Mihai și 
Săbău Gheorghe – consilieri județeni). Abțineri? -. Vreți să interveniți dumneavoastră? 

Dl Hațegan Ioan: (Neinteligibil). 
Dl Cionca Iustin: Haideți vă rog frumos! Haideți aici, apăsați pe microfonul acesta 

și..., 
Dl Hațegan Ioan: Bună ziua! Mă numesc Hațegan Ioan și reprezint Centrul 

Județean de Resurse și Asistență Educațională. Am văzut că s-a supus la vot numărul 
de autoturisme cu care unitatea noastră este dotată. Aș vrea să vă spun că are un singur 
autoturism și aș vrea să vă spun puțin despre activitatea unității. Unitatea noastră are 
angajați toți consilierii și logopezii din județul Arad, doi mediatori școlari, plus Serviciul de 
orientare școlară și profesională. Aproximativ cincizeci la sută din unitățile de învățământ 
au cabinete de psihologie și vreo patruzeci la sută de logopedie. Există în județul Arad 
copii care au nevoie de consiliere psihologică, copii însemnând și copii de la grădiniță și 
elevi învățâmântul primar, gimnazial. Există în județul Arad copii care au nevoie de ajutor 
logopedic, adică merge logopedul și exersează cu ei pentru a-și corecta vorbirea. De 
asemenea, există foarte mulți părinți și tutori care depun dosare de orientare școlară și 
profesională. Ce se întâmplă? Copiii care au niște probleme, nu vreau să dezvolt și să 
spun despre ce boli este vorba pentru că este trist și nu aș vrea nimeni să fie în situația 
unui părinte care are un astfel de copil. Acești părinți fac niște dosare, le depun la noi, la 
Serviciul de orientare școalară și profesională, serviciul face o verificare psihologică a 
copilului după ce la dosar există niște expertize ale specialiștilor și dă o încadrare. După 
ce se dă această încadrare de învățământ special, este necesar din nou ca acest copil 
să fie expertizat. Și atunci, în tot județul Arad colegii mei, specialiști, trebuie să se 
deplaseze pentru a-i testa pe acești copii, pentru a-i evalua. Așadar, am rugămintea 
dincolo..., eu nu fac politică, nu sunt membru al niciunui partid. Nu cred că în sala 
aceasta există cineva care poate să spună că această instituție nu are voie să dețină un 
singur autoturism care se ocupă cu ce vă spuneam eu și cu multe altele în plus. Am 
rugămintea să reflectați și dacă totuși considerați, să fiți de acord cu această hotărâre. 
Mulțumesc! 

Dl Cionca Iustin: Mulțumesc, domnul Hațegan! De la PSD doriți să interveniți? Că 
mesajul este pentru dumneavoastră.  

Dl Hațegan Ioan: Este pentru toată lumea..., 
Dl Cionca Iustin: Noi votăm tot domnule, să știți! PNL, ALDE am văzut că..., PMP, 

UDMR, toată lumea..., nu, nu. Domnul Moț! A trecut cu voturile noastre. Vă întreabă pe 
dumneavoastră. Sunteți de acord sau nu? Dacă vreți să îi răspundeți. Dacă nu, nu este 
obligatoriu.  

Dl Moț Petru: Nu, nu este obligatoriu și nici nu vreau să intru în polemică la acest 
moment. Să știți că și eu, cât și colegii mei avem destule motive de nemulțumire vizavi 
de modul în care am fost tratați în anumite chestiuni. Așa că nu mi se pare normal să fim 
puși la zid și crucificați pentru o decizie care am luat-o într-un fel sau altul. Unu la mână. 
Doi la mână. Fără a avea nici o legătură cu chestiunea în discuție și fără să o considerați 
cum sper să nu o faceți pentru că nu este aceasta justificarea pentru vot, aș putea să vă 
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spun așa cum spun alți colegi de-ai dumneavoastră. Domnule, nu te prezinți la niște 
consilieri care pot vota „pentru”, „împotrivă” sau „abținere” și să le impui cum să voteze. 
Știți bine la ce mă refer. Mulțumesc frumos! 

Dl Cionca Iustin: Nu. Eu chiar nu știu..., 
Dl Urzică Cristian: Mult, prost și fără rost în patru ani de zile. 
Dl Moț Petru: Spuneți la microfon.  
Dl Cionca Iustin: Bun. Deci..., 
Dl Moț Petru: Spuneți tare. 
Dl Cionca Iustin: Domnul Hațegan!  
Dl Hațegan Ioan: Mulțumesc pentru cuvânt. 
Dl Cionca Iustin: Nici o problemă. Eu vă mulțumesc pentru că ați luat cuvântul, îmi 

pare rău că nu i-ați putut convinge. Trece votul și fără ei, dar mi-aș fi dorit ca măcar 
acuma că i-ați sensibilizat dumneavoastră să înțeleagă că sunt reprezentanții 
dumneavoastră și cei de la PSD și că trebuiau să voteze, indiferent cât de umiliți s-ar fi 
simțit în altă parte, că nu este vorba de aici, să voteze pentru interesul cetățeanului, așa 
cum o face colegul de la ALDE, de exemplu, care astăzi a trecut peste polemica politică 
și a votat cu dumneavoastră, da? Și așa cum o fac colegii de la UDMR, PMP și mai ales 
PNL care sunt majoritari. 

Dl Trifon Daniel: Vă rog nu mă mai lăudați mult că o să zică lumea că avem vreun 
blat. 

Dl Cionca Iustin: Nu vă laud, domnule! Apreciez faptul că înțelegeți misiunea 
dumneavoastră și nu vă subordonați..., de fapt dumneavoastră sunteți președinte, 
sunteți într-o situație privilegiată față de colegii noștri de la PSD care nu sunt președinți 
aici. Da. Mergem mai departe.  

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
223/2020 privind aprobarea numărului de autoturisme pentru activitățile specifice 
desfășurate de către Centrul Județean de Resurse și Asistență Educațională Arad. 

 
  
Punctul 21 
Proiect de hotărâre privind aprobarea numărului de autoturisme pentru activitățile 

specifice desfășurate de către Biblioteca Județeană „A.D. XENOPOL” Arad – iniţiativa 
preşedintelui.  

 
Dl Cionca Iustin: Punctul 21. Proiect de hotărâre privind aprobarea numărului de 

autoturisme pentru activitățile specifice desfășurate de către Biblioteca Județeană „A.D. 
XENOPOL” Arad. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 19 voturi (Cionca 
Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – 
vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, Craivan Camelia - Eugenia, 
Feieş Cristian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Popa Garofiţa, 
Purcaru Mircea, Retter Iosif, Stan Simona-Lucia, Trifon Daniel, Țolea Adrian-Florin, Ulici 
Ion și Urzică Cristian – consilieri județeni). Împotrivă? 6 voturi (Gligor Ioan, Lucaci 
Cornel-Ștefan, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pârv Mihai și Săbău Gheorghe – consilieri 
județeni). Abțineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
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224/2020 privind aprobarea numărului de autoturisme pentru activitățile specifice 
desfășurate de către Biblioteca Județeană „A.D. XENOPOL” Arad. 

  
 

Punctul 22 
Proiect de hotărâre privind avizarea Planului de acțiune pe anul 2020 al serviciilor 

sociale administrate și finanțate din bugetul Unității Administrativ-Teritoriale Comuna 
Hășmaș, Județul Arad – iniţiativa preşedintelui.  

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind avizarea Planului de acțiune pe anul 

2020 al serviciilor sociale administrate și finanțate din bugetul Unității Administrativ-
Teritoriale Comuna Hășmaș, Județul Arad. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este 
pentru? 19 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, 
Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, 
Craivan Camelia - Eugenia, Feieş Cristian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Pero Tamas-Carol, 
Plaveţi Ioan, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Retter Iosif, Stan Simona-Lucia, Trifon 
Daniel, Țolea Adrian-Florin, Ulici Ion și Urzică Cristian – consilieri județeni). Împotrivă? 6 
voturi (Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pârv Mihai și 
Săbău Gheorghe – consilieri județeni). Abțineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
225/2020 privind avizarea Planului de acțiune pe anul 2020 al serviciilor sociale 
administrate și finanțate din bugetul Unității Administrativ-Teritoriale Comuna Hășmaș, 
Județul Arad. 

 
 
Punctul 23 
Proiect de hotărâre privind prelungirea duratei Contractelor de reprezentare nr. 

13.281/12.09.2016, nr. 13.134/08.09.2016 și nr. 11.801/29.08.2013 încheiate cu doamna 
Garofița Popa, cu domnul Cristian Feieș și domnul Ioan Plaveţi – iniţiativa preşedintelui.  

 
Dl Cionca Iustin: 23. Proiect de hotărâre privind prelungirea duratei Contractelor 

de reprezentare nr. 13.281/12.09.2016, nr. 13.134/08.09.2016 și nr. 11.801/29.08.2013 
încheiate cu doamna Garofița Popa, cu domnul Cristian Feieș și domnul Ioan Plaveţi. 
Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 19 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, 
Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni 
Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, Craivan Camelia - Eugenia, Feieş Cristian, 
Moşneag Vasile-Ovidiu, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, 
Retter Iosif, Stan Simona-Lucia, Trifon Daniel, Țolea Adrian-Florin, Ulici Ion și Urzică 
Cristian – consilieri județeni). Împotrivă? 6 voturi (Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Moţ 
Petru, Pădurean Petru, Pârv Mihai și Săbău Gheorghe – consilieri județeni). Abțineri? -. 
Ați reușit să numărați? Că se mișcă foarte repede. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
226/2020 privind prelungirea duratei Contractelor de reprezentare nr. 
13.281/12.09.2016, nr. 13.134/08.09.2016 și nr. 11.801/29.08.2013 încheiate cu doamna 
Garofița Popa, cu domnul Cristian Feieș și domnul Ioan Plaveţi. 
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Punctul 24 
Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului 

Unității Administrativ-Teritoriale Județul Arad în Adunarea Generală Extraordinară a 
Acționarilor la S.C. Compania de Apă Arad S.A. din data de 04/05 august 2020 – 
iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special 

reprezentantului Unității Administrativ-Teritoriale Județul Arad în Adunarea Generală 
Extraordinară a Acționarilor la S.C. Compania de Apă Arad S.A. din data de 04/05 
august 2020. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 18 voturi (Cionca Iustin – 
preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – 
vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, Craivan Camelia - Eugenia, 
Feieş Cristian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Popa Garofiţa, 
Purcaru Mircea, Retter Iosif, Stan Simona-Lucia, Țolea Adrian-Florin, Ulici Ion și Urzică 
Cristian – consilieri județeni). Împotrivă? 6 voturi (Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Moţ 
Petru, Pădurean Petru, Pârv Mihai și Săbău Gheorghe – consilieri județeni). Ați reușit? 
Abțineri? 1 vot (Trifon Daniel – consilier județean). 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
227/2020 privind acordarea unui mandat special reprezentantului Unității Administrativ-
Teritoriale Județul Arad în Adunarea Generală Extraordinară a Acționarilor la S.C. 
Compania de Apă Arad S.A. din data de 04/05 august 2020. 

 
 

Punctul 25 
Proiect de hotărâre privind avizarea tarifelor pentru documentele de acces în 

incinta Zonei Libere Curtici-Arad – iniţiativa preşedintelui. 
 
Dl Cionca Iustin: 25. Proiect de hotărâre privind avizarea tarifelor pentru 

documentele de acces în incinta Zonei Libere Curtici-Arad. Dacă sunt intervenții? Nu 
sunt. Cine este pentru? 19 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – 
vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, 
Ciceac Vasile, Craivan Camelia - Eugenia, Feieş Cristian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Pero 
Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Retter Iosif, Stan Simona-
Lucia, Trifon Daniel, Țolea Adrian-Florin, Ulici Ion și Urzică Cristian – consilieri județeni). 
Împotrivă? 6 voturi (Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pârv 
Mihai și Săbău Gheorghe – consilieri județeni). Abțineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
228/2020 privind avizarea tarifelor pentru documentele de acces în incinta Zonei Libere 
Curtici-Arad. 

 
 
Punctul 26 
Proiect de hotărâre privind avizarea tarifelor licențelor de lucru pentru activitățile 

desfășurate în Zona Liberă Curtici-Arad – iniţiativa preşedintelui. 
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Dl Cionca Iustin: 26. Proiect de hotărâre privind avizarea tarifelor licențelor de 
lucru pentru activitățile desfășurate în Zona Liberă Curtici-Arad. Dacă sunt intervenții? 
Nu sunt. Cine este pentru? 19 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – 
vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, 
Ciceac Vasile, Craivan Camelia - Eugenia, Feieş Cristian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Pero 
Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Retter Iosif, Stan Simona-
Lucia, Trifon Daniel, Țolea Adrian-Florin, Ulici Ion și Urzică Cristian – consilieri județeni). 
Împotrivă? 6 voturi (Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pârv 
Mihai și Săbău Gheorghe – consilieri județeni). Abțineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
229/2020 privind avizarea tarifelor licențelor de lucru pentru activitățile desfășurate în 
Zona Liberă Curtici-Arad. 
 

 
Punctul 27 
Proiect de hotărâre privind avizarea tarifelor pentru concesionarea şi închirierea 

unor bunuri de către Regia Autonomă Administraţia Zonei Libere Curtici-Arad – iniţiativa 
preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind avizarea tarifelor pentru 

concesionarea şi închirierea unor bunuri de către Regia Autonomă Administraţia Zonei 
Libere Curtici-Arad. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 19 voturi (Cionca 
Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – 
vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, Craivan Camelia - Eugenia, 
Feieş Cristian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Popa Garofiţa, 
Purcaru Mircea, Retter Iosif, Stan Simona-Lucia, Trifon Daniel, Țolea Adrian-Florin, Ulici 
Ion și Urzică Cristian – consilieri județeni). Împotrivă? 6 voturi (Gligor Ioan, Lucaci 
Cornel-Ștefan, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pârv Mihai și Săbău Gheorghe – consilieri 
județeni). Abțineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
230/2020 privind avizarea tarifelor pentru concesionarea şi închirierea unor bunuri de 
către Regia Autonomă Administraţia Zonei Libere Curtici-Arad. 

 
 
Punctul 28 
Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei la Hotărârea Consiliului Judeţean 

Arad nr. 91/30.04.2015 privind aprobarea contractării unei finanţări rambursabile 
interne/externe în valoare de maxim 32.280.000 lei pentru refinanţarea datoriei publice 
locale si pentru finanţarea unor obiective de investiţii de interes judeţean și aprobarea 
prelungirii perioadei de tragere prevăzută în Contractul de credit nr. 189/23.11.2015 
încheiat între Banca Comercială Română S.A. și Județul Arad – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Punctul 28. Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei la 

Hotărârea Consiliului Judeţean Arad nr. 91/30.04.2015 privind aprobarea contractării 
unei finanţări rambursabile interne/externe în valoare de maxim 32.280.000 lei pentru 
refinanţarea datoriei publice locale și pentru finanţarea unor obiective de investiţii de 
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interes judeţean și aprobarea prelungirii perioadei de tragere prevăzută în Contractul de 
credit nr. 189/23.11.2015 încheiat între Banca Comercială Română S.A. și Județul Arad. 
Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 19 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, 
Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni 
Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, Craivan Camelia - Eugenia, Feieş Cristian, 
Moşneag Vasile-Ovidiu, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, 
Retter Iosif, Stan Simona-Lucia, Trifon Daniel, Țolea Adrian-Florin, Ulici Ion și Urzică 
Cristian – consilieri județeni). Împotrivă? 6 voturi (Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Moţ 
Petru, Pădurean Petru, Pârv Mihai și Săbău Gheorghe – consilieri județeni). Abțineri? -. 
Doamne ce bine că nu au PSD-ul majoritate în Consiliu! Am bloca județul, domnule! Nu 
mai se face nimic în județul acesta..., 

Dl Gligor Ioan: (Neinteligibil)..., ați reușit să îl blocați, domnule președinte. 
Dl Cionca Iustin: Da, noi l-am..., 
Dl Gligor Ioan: (Neinteligibil). 
Dl Cionca Iustin: Domnul Gligor, chiar că mi-ar fi rușine, pe cuvântul meu. Să vin 

aici cu misiunea aceasta de la partid..., 
Dl Gligor Ioan: (Neinteligibil). 
Dl Cionca Iustin: Să vin cu misiunea aceasta de la partid să blochez județul în 

speranța că iau voturi? 
Dl Gligor Ioan: (Neinteligibil). 
Dl Cionca Iustin: Domnule...,  
Dl Gligor Ioan: (Neinteligibil). 
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
231/2020 pentru modificarea Anexei la Hotărârea Consiliului Judeţean Arad nr. 
91/30.04.2015 privind aprobarea contractării unei finanţări rambursabile interne/externe 
în valoare de maxim 32.280.000 lei pentru refinanţarea datoriei publice locale si pentru 
finanţarea unor obiective de investiţii de interes judeţean și aprobarea prelungirii 
perioadei de tragere prevăzută în Contractul de credit nr. 189/23.11.2015 încheiat între 
Banca Comercială Română S.A. și Județul Arad. 

 
 
Punctul 29 
Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei la Hotărârea Consiliului Judeţean 

Arad nr. 92/30.04.2015 privind aprobarea contractării unei finanţări rambursabile 
interne/externe în valoare de maxim 23.350.000 lei pentru finanţarea unor obiective de 
investiţii de interes judeţean și aprobarea prelungirii perioadei de tragere prevăzută în 
Contractul de credit nr. 187/23.11.2015 și Contractul de credit nr. 188/23.11.2015 
încheiate între Banca Comercială Română S.A. şi Judeţul Arad – iniţiativa preşedintelui.  

 
Dl Cionca Iustin: Punctul 29. Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei la 

Hotărârea Consiliului Judeţean Arad nr. 92/30.04.2015 privind aprobarea contractării 
unei finanţări rambursabile interne/externe în valoare de maxim 23.350.000 lei pentru 
finanţarea unor obiective de investiţii de interes judeţean și aprobarea prelungirii 
perioadei de tragere prevăzută în Contractul de credit nr. 187/23.11.2015 și Contractul 
de credit nr. 188/23.11.2015 încheiate între Banca Comercială Română S.A. şi Judeţul 
Arad. Intervenții? Nu aveți. Cine este pentru? 19 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, 
Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni 
Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, Craivan Camelia - Eugenia, Feieş Cristian, 
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Moşneag Vasile-Ovidiu, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, 
Retter Iosif, Stan Simona-Lucia, Trifon Daniel, Țolea Adrian-Florin, Ulici Ion și Urzică 
Cristian – consilieri județeni). Împotrivă? 6 voturi (Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Moţ 
Petru, Pădurean Petru, Pârv Mihai și Săbău Gheorghe – consilieri județeni). Abțineri? -. 
Deci tocmai ați votat împotriva cofinanțării pentru tragerea fondurilor europene pe 
proiectele de investiții. Numai să știți. Că precis nu v-ați uitat nici ce ați votat.  

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
232/2020 pentru modificarea Anexei la Hotărârea Consiliului Judeţean Arad nr. 
92/30.04.2015 privind aprobarea contractării unei finanţări rambursabile interne/externe 
în valoare de maxim 23.350.000 lei pentru finanţarea unor obiective de investiţii de 
interes judeţean și aprobarea prelungirii perioadei de tragere prevăzută în Contractul de 
credit nr. 187/23.11.2015 și Contractul de credit nr. 188/23.11.2015 încheiate între 
Banca Comercială Română S.A. şi Judeţul Arad. 

 
 
Punctul 30 
Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei la Hotărârea Consiliului Județean 

Arad nr. 36/31.01.2020 privind repartizarea pe unități administrativ-teritoriale a sumelor 
corespunzătoare cotei de 6% din impozitul pe venit reprezentând fond la dispoziția 
consiliului județean pe anul 2020, precum și a sumelor estimate pentru anii 2021-2023 – 
iniţiativa preşedintelui.  

 
Dl Cionca Iustin: Punctul 30. Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei la 

Hotărârea Consiliului Județean Arad nr. 36/31.01.2020 privind repartizarea pe unități 
administrativ-teritoriale a sumelor corespunzătoare cotei de 6% din impozitul pe venit 
reprezentând fond la dispoziția consiliului județean pe anul 2020, precum și a sumelor 
estimate pentru anii 2021-2023. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 19 
voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-
Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, Craivan Camelia - 
Eugenia, Feieş Cristian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Popa 
Garofiţa, Purcaru Mircea, Retter Iosif, Stan Simona-Lucia, Trifon Daniel, Țolea Adrian-
Florin, Ulici Ion și Urzică Cristian – consilieri județeni). Împotrivă? 6 voturi (Gligor Ioan, 
Lucaci Cornel-Ștefan, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pârv Mihai și Săbău Gheorghe – 
consilieri județeni). Abțineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
233/2020 pentru modificarea Anexei la Hotărârea Consiliului Județean Arad nr. 
36/31.01.2020 privind repartizarea pe unități administrativ-teritoriale a sumelor 
corespunzătoare cotei de 6% din impozitul pe venit reprezentând fond la dispoziția 
consiliului județean pe anul 2020, precum și a sumelor estimate pentru anii 2021-2023. 

 
 
Punctul 31 
Proiect de hotărâre pentru modificarea art. 1 al Hotărârii Consiliului Județean Arad 

nr. 38/31.01.2020 privind aprobarea utilizării excedentului bugetar al anilor precedenți 
pentru finanțarea cheltuielilor secțiunii de dezvoltare în anul 2020 – iniţiativa 
preşedintelui.  
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Dl Cionca Iustin: Punctul 31. Proiect de hotărâre pentru modificarea art. 1 al 
Hotărârii Consiliului Județean Arad nr. 38/31.01.2020 privind aprobarea utilizării 
excedentului bugetar al anilor precedenți pentru finanțarea cheltuielilor secțiunii de 
dezvoltare în anul 2020. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 19 voturi 
(Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-
Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, Craivan Camelia - 
Eugenia, Feieş Cristian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Popa 
Garofiţa, Purcaru Mircea, Retter Iosif, Stan Simona-Lucia, Trifon Daniel, Țolea Adrian-
Florin, Ulici Ion și Urzică Cristian – consilieri județeni). Împotrivă? 6 voturi (Gligor Ioan, 
Lucaci Cornel-Ștefan, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pârv Mihai și Săbău Gheorghe – 
consilieri județeni). Abțineri? -. Nici dezvoltare nu vreți? Doamne, din ce vreți să vă dăm 
salariile și ce primiți dumneavoastră acuma pentru ședința aceasta dacă nu facem..., 

Dl Săbău Gheorghe: (Neinteligibil). 
Dl Cionca Iustin: Domnul Săbău! Mă lăsați să vă întreb..., și chiar voiam un dialog 

cu dumneavoastră. 
Dl Săbău Gheorghe: (Neinteligibil). 
Dl Cionca Iustin: Deci, eu trebuie să vă plătesc indemnizațiile pentru ședința 

aceasta. Dacă dumneavoastră blocați dezvoltarea județului, noi nu mai încasăm 
impozitul pe venit de la muncitorii care iau bani din aceste proiecte și nu mai am din ce 
să vă plătesc. 

Dl Săbău Gheorghe: Dar nu ne plătiți. 
Dl Cionca Iustin: Asta vreți? 
Dl Săbău Gheorghe: Nu este problemă! 
Dl Cionca Iustin: Bine. Ok. Am înțeles. 
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
234/2020 pentru modificarea art. 1 al Hotărârii Consiliului Județean Arad nr. 
38/31.01.2020 privind aprobarea utilizării excedentului bugetar al anilor precedenți 
pentru finanțarea cheltuielilor secțiunii de dezvoltare în anul 2020. 
 

 
Punctul 32 
Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului general de venituri şi cheltuieli al 

Judeţului Arad pe anul 2020 – iniţiativa preşedintelui.  
 
Dl Cionca Iustin: La punctul 32, proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului 

general de venituri şi cheltuieli al Judeţului Arad pe anul 2020 avem un amendament. Nu 
știu dacă vi s-a spus în comisii, repet eu acum. Am primit niște bani prin hotărâre de 
Guvern, da? În primul rând, o mie opt sute douăzeci și trei de mii de lei privind alocarea 
unei sume din fondul de intervenție la dispoziția Guvernului prevăzut în bugetul de stat 
pe anul 2020 pentru unele unități administrativ-teritoriale afectate de calamitățile 
naturale. Măcar aici sper că votați pentru binele dumneavoastră, că dacă votați 
împotrivă, să știți că vor fi afectați câțiva primari de-ai dumneavoastră și mai ales 
cetățeni care nu vor putea să primească banii aceștia. Încă o sumă de o sută 
treisprezece virgulă șapte mii lei pentru acordarea drepturilor de care beneficiază copiii 
cu cerințe educaționale speciale care frecventează învățământul special particular. Sper 
ca măcar aici să vă sensibilizați să ridicați mâna. Și încă o sumă de șapte mii de lei 
pentru investițiile Centrului Cultural Județean în urma inundațiilor ce au avut loc la 
Tabăra de tineret Căsoaia. Dacă sunt întrebări? Nu sunt. Cine este pentru? La 
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amendament vorbesc. 19 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – 
vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, 
Ciceac Vasile, Craivan Camelia - Eugenia, Feieş Cristian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Pero 
Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Retter Iosif, Stan Simona-
Lucia, Trifon Daniel, Țolea Adrian-Florin, Ulici Ion și Urzică Cristian – consilieri județeni). 
Împotrivă? 6 voturi (Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pârv 
Mihai și Săbău Gheorghe – consilieri județeni). Împotrivă PSD-ul și la aceasta? Bine. 
Abțineri? -. Cine este pentru proiectul de hotărâre cu amendamentul cuprins? Cine este 
pentru? 19 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, 
Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, 
Craivan Camelia - Eugenia, Feieş Cristian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Pero Tamas-Carol, 
Plaveţi Ioan, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Retter Iosif, Stan Simona-Lucia, Trifon 
Daniel, Țolea Adrian-Florin, Ulici Ion și Urzică Cristian – consilieri județeni). Împotrivă? 6 
voturi (Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pârv Mihai și 
Săbău Gheorghe – consilieri județeni). Abțineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
235/2020 privind rectificarea bugetului general de venituri şi cheltuieli al Judeţului Arad 
pe anul 2020. 

 
 
Punctul 33 
Proiect de hotărâre privind constatarea încetării de drept, înainte de expirarea 

duratei normale a mandatului, a calității de consilier județean a domnului Ispravnic 
Cristian-Ilie – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Punctul 33. Proiect de hotărâre privind constatarea încetării de 

drept, înainte de expirarea duratei normale a mandatului, a calității de consilier județean 
a domnului Ispravnic Cristian-Ilie. Aici să vă văd! Hai să vedem cum votați aici. Vreți să 
interveniți prima dată cineva? Deci am o rugăminte. Persoana aceasta trece printr-un 
necaz, da? Dacă ar fi fost de la noi era bai mare, acuma vorbeau toți. Eu vă rog pe 
consilierii noștri să nu luați cuvântul la acest subiect și să nu fructificați politic un astfel de 
incident neplăcut. Dacă doriți colegii să spuneți ceva? Totuși ne despărțim de un coleg 
care se bucură de prezumția de nevinovăție..., 

Dl Gligor Ioan: (Neinteligibil). 
Dl Cionca Iustin: Poftiți? 
Dl Gligor Ioan: Tot colegii dumneavoastră l-au atacat pe domnul Ioțcu și noi am 

sărit și am spus că nu este corect să..., (neinteligibil). 
Dl Cionca Iustin: Pe al nostru putem să îl atacăm. Și voi puteți să o faceți dacă 

vreți. 
Dl Gligor Ioan: (Neinteligibil). 
Dl Cionca Iustin: Deci încă odată. Doriți să luați cuvântul? 
Dl Gligor Ioan: Nu, domnul președinte. 
Dl Cionca Iustin: Nu doriți. Trecem la vot. Cine este pentru? 24 voturi (Cionca 

Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – 
vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, 
Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Moşneag Vasile-Ovidiu, Pădurean 
Petru, Pârv Mihai, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, 
Retter Iosif, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Trifon Daniel, Țolea Adrian-Florin, 
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Ulici Ion și Urzică Cristian – consilieri județeni). Împotrivă? 1 vot (Moţ Petru – consilier 
județean). Abțineri? -. Sunteți împotrivă? 

Dl Urzică Cristian: Dar vrem să și luați cuvântul. Incredibil! 
Dl Cionca Iustin: Haideți..., 
Dl Moț Petru: Nu, hai chiar te rog.  
Dl Cionca Iustin: Domnul Moț! Doriți să luați..., 
Dl Moț Petru: Chiar te rog domnul Urzică spune dumneata ce ai de spus! Chiar te 

rog, spune! 
Dl Cionca Iustin: Domnul Moț! Doriți să luați cuvântul? 
Dl Moț Petru: Dumnealui...,  
Dl Urzică Cristian: Dumneavoastră vorbiți de patru ani...,  
Dl Moț Petru: Da..., 
Dl Urzică Cristian:..., ne pierdem timpul cu alocuțiunile dumneavoastră și într-un 

final vă demnostrați calitatea umană printr-un vot „împotrivă” la orice. După ce ne mai 
spuneți prostiile pe care le debitați? 

Dl Moț Petru: Îmi spuneți mie personal chestiunea aceasta?  
Dl Urzică Cristian: Da. Dumneavoastră personal. 
Dl Cionca Iustin: Mai avem trei puncte pe ordinea de zi. 
Dl Moț Petru: Ok.  
Dl Cionca Iustin: Dacă doriți să interveniți, domnul Moț interveniți, dacă nu, putem 

merge mai departe. 
Dl Moț Petru: Nu. Vreau să spun un lucru.  
Dl Cionca Iustin: Vă rog! 
Dl Moț Petru: În patru ani de zile sau în opt ani de zile nu am jignit pe nimeni 

niciodată. Niciodată pe nimeni. Nu, nu, nu. Știți bine că așa este. 
Dl Cionca Iustin: Acuma, părerile sunt împărțite. Dar nu contează asta. 
Dl Moț Petru: Mă rog. 
Dl Cionca Iustin: Mai putem greși. 
Dl Moț Petru: Este în regulă. Eu nu accept personal să mă jignească pe mine 

domnul Urzică sau altcineva, mai ales că nu am avut nimic cu dumnealui și nu l-am jignit 
niciodată. Faptul că dumnealui este tot timpul grăbit la ședințe, spune și aceasta un 
lucru. Dacă de două sau..., 

Dl Cionca Iustin: Poate nu este ardelean. Se grăbește..., 
Dl Moț Petru: Probabil. 
Dl Cionca Iustin:..., că noi ardelenii avem timp mai mult. Haideți să discutăm 

serios.  
Dl Moț Petru: Dacă de două, trei ori pe lună..., 
Dl Cionca Iustin: Vreți ceva să spuneți pe subiectul acesta? 
Dl Moț Petru: Nu vreau să spun nimic! 
Dl Cionca Iustin: Că la Diverse putem discuta relațiile dintre colegi. 
Dl Moț Petru: Nu mai spun nimic! 
Dl Cionca Iustin: Deci pe subiectul acesta închidem.  
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
236/2020 privind constatarea încetării de drept, înainte de expirarea duratei normale a 
mandatului, a calității de consilier județean a domnului Ispravnic Cristian-Ilie. 

 
 



 

 

29 

 

Dl Cionca Iustin: Trecem la..., înainte de a trece la Diverse, trecem pe punctele 
introduse suplimentar pe ordinea de zi. 

 
 
Punctul 34 
Proiect de hotărâre privind modificarea Anexelor nr. 1 și 2 ale Hotărârii Consiliului 

Județean Arad nr. 187/25.06.2020 pentru modificarea și completarea Hotărârii 
Consiliului Judeţean Arad nr. 151/29.05.2020 privind aprobarea proiectului „Echipamente 
medicale de protecție pentru centrele sociale rezidențiale din județul Arad, în contextul 
pandemiei COVID-19” – iniţiativa preşedintelui.  

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind modificarea Anexelor nr. 1 și 2 ale 

Hotărârii Consiliului Județean Arad nr. 187/25.06.2020 pentru modificarea și 
completarea Hotărârii Consiliului Judeţean Arad nr. 151/29.05.2020 privind aprobarea 
proiectului „Echipamente medicale de protecție pentru centrele sociale rezidențiale din 
județul Arad, în contextul pandemiei COVID-19”. Dacă doriți să interveniți? Cine este 
pentru? 19 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, 
Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, 
Craivan Camelia - Eugenia, Feieş Cristian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Pero Tamas-Carol, 
Plaveţi Ioan, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Retter Iosif, Stan Simona-Lucia, Trifon 
Daniel, Țolea Adrian-Florin, Ulici Ion și Urzică Cristian – consilieri județeni). Împotrivă? 6 
voturi (Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pârv Mihai și 
Săbău Gheorghe – consilieri județeni). Abțineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
237/2020 privind modificarea Anexelor nr. 1 și 2 ale Hotărârii Consiliului Județean Arad 
nr. 187/25.06.2020 pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Judeţean 
Arad nr. 151/29.05.2020 privind aprobarea proiectului „Echipamente medicale de 
protecție pentru centrele sociale rezidențiale din județul Arad, în contextul pandemiei 
COVID-19”. 

 
 
Punctul 35 
Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai 

obiectivului de investiție „Extindere piste de biciclete pe malul râului Mureș în județele 
Arad și Csongrad” – iniţiativa preşedintelui.  

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-

economici ai obiectivului de investiție „Extindere piste de biciclete pe malul râului Mureș 
în județele Arad și Csongrad”. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 19 
voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-
Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, Craivan Camelia - 
Eugenia, Feieş Cristian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Popa 
Garofiţa, Purcaru Mircea, Retter Iosif, Stan Simona-Lucia, Trifon Daniel, Țolea Adrian-
Florin, Ulici Ion și Urzică Cristian – consilieri județeni). Împotrivă? 6 voturi (Gligor Ioan, 
Lucaci Cornel-Ștefan, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pârv Mihai și Săbău Gheorghe – 
consilieri județeni). Abțineri? -. 
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În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 
modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
238/2020 privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiție 
„Extindere piste de biciclete pe malul râului Mureș în județele Arad și Csongrad”. 

 
 
Punctul 36 
Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei și a statului de funcții pentru 

Spitalul Clinic Judeţean de Urgenţă Arad – inițiativa președintelui.  
 
Dl Cionca Iustin: Și ultimul punct. Proiect de hotărâre privind aprobarea 

organigramei și a statului de funcții pentru Spitalul Clinic Judeţean de Urgenţă Arad. 
Bănuiesc că știți despre ce este vorba. Dacă sunt intervenții sau întrebări? Nu sunt. Cine 
este pentru? 19 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, 
Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, 
Craivan Camelia - Eugenia, Feieş Cristian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Pero Tamas-Carol, 
Plaveţi Ioan, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Retter Iosif, Stan Simona-Lucia, Trifon 
Daniel, Țolea Adrian-Florin, Ulici Ion și Urzică Cristian – consilieri județeni). Împotrivă? 6 
voturi (Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pârv Mihai și 
Săbău Gheorghe – consilieri județeni). Abțineri? -. Mulțumesc! 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
239/2020 privind aprobarea organigramei și a statului de funcții pentru Spitalul Clinic 
Judeţean de Urgenţă Arad. 

 
 
Diverse 
 
Dl Cionca Iustin: La Diverse cine dorește să se înscrie? Aveți o notă privind 

execuția bugetului general de venituri și cheltuieli al Județului Arad, bănuiesc că fiecare 
dintre dumneavoastră. Dacă sunt întrebări legate de această notă să vă răspundă 
personalul, dacă nu, vă mulțumim frumos tuturor celor care ați participat la această 
ședință. Vreți să vă înscrieți la Diverse?  

Dl Săbău Gheorghe: Domnul președinte! 
Dl Cionca Iustin: Numai o secundă. Vreți să vă înscrieți la Diverse?  
Dl Săbău Gheorghe: Numai să vă spun ceva. 
Dl Cionca Iustin: Nu, nu. Am înțeles. Numai să terminăm turul și după aceea vă 

dau cuvântul. Altcineva? Altcineva dacă mai dorește să se..., domnul Plaveți. Altcineva? 
Nu mai dorește nimeni? Bun. Atunci o să îi dau cuvântul domnului Sabău. Vă rog! 

Dl Săbău Gheorghe: Am solicitat la comisie să vină la aceasta ședință 
conducerea Spitalului..., (neinteligibil) clarifica niște chestiuni. Din păcate se pare că 
doamna directoare ne-a sfidat și a plecat, așa că nu mai am ce să..., (neinteligibil). 

Dl Cionca Iustin: Acuma, aceasta este părerea dumneavoastră. Ea, sunt convins 
că s-a considerat sfidată dânsa de votul dumneavoastră, care chiar nu poate fi explicat. 
Acuma, suntem la Diverse.  

Dl Săbău Gheorghe: (Neinteligibil). 
Dl Cionca Iustin: Deci, chiar nu poate fi explicat un vot împotriva unor 

echipamente necesare Spitalului pe care dumneavoastră le-ați cumpărat, ați aprobat să 
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le luăm și după aceea nu sunteți de acord să le dăm. Trebuie să înțelegeți că totuși este 
neplăcut, mai ales pentru un om care nu face politică să asiste la o astfel de polemică. 

Dl Săbău Gheorghe: Și pe dumneavoastră v-a sfidat și pe domnii vicepreședinți..., 
Dl Cionca Iustin: Eu nu v-am sfidat. 
Dl Săbău Gheorghe: Nu..., domnule, să nu plece! Să stea aici, o întrebam, ne 

lămurea. Poate femeia..., 
Dl Cionca Iustin: Bun. Femeia a venit aici crezând că are niște interlocutori care o 

sprijină. Păi dumnevoastră ați votat împotriva modificării organigramei lăsând-o fără 
oameni, ați votat împotriva obiectelor pe care le-am comandat, le-am cumpărat și acuma 
sunt la noi, în proprietatea Consiliului și dumneavoastră nu vreți să le dăm să le folosim 
pentru bolnavi, normal că s-a supărat. Dacă vreți altcineva? Domnul Plaveți vreți să 
interveniți. Vă rog! 

Dl Plaveți Ioan: Fără niciun fel de polemică vreau doar să edific faptul că eu sunt 
ales local de douăzeci de ani. Am avut în activitatea mea tot felul de controverse, într-
adevăr pe proiecte, în ceea ce privește interesul populației. Dar astăzi, credeți-mă, repet, 
fără să fac niciun fel de atac la persoană, astăzi m-am simțit ca într-o grupă mică la 
grădiniță, unde cineva s-a supărat pe altcineva și a uitat de un jurământ depus la 
începutul mandatului. Stimați colegi, avem supărări, ne putem contrazice pe elemente 
politice, dar nu neapărat să certific ceea ce a spus domnul președinte, dar este în mintea 
fiecăruia sau ar trebui să fie în mintea fiecăruia aceluia care ne-am dedicat pentru viața 
publică, să ne gândim în orice clipă la interesul cetățeanului. Aici au fost foarte multe 
proiecte, pe care, indiferent de supărarea pe care o avem ar fi trebuit votate pentru că 
dacă cumva aici ne-am clinciuit și ne-am lovit unii pe alții, de fapt victimele sunt cu totul 
alții și aceia nu au nici o vină de relația pe care noi o construim sau nu o construim. 
Mulțumesc! 

Dl Cionca Iustin: Mulțumesc și eu, domnul Plaveți! Vă mulțumesc celor care ați 
votat astăzi proiectele. Îmi pare rău pentru executiv și pentru cei care se vor lovi acuma 
de faptul că unele hotărâri nu au fost trecute și suntem în imposibilitatea de a continua 
anumite proiecte. O să facem public și o să vă rog pe toți cei afectați să ieșiți din 
impasivitatea aceea a funcționarului public și să spuneți oamenilor de ce vă loviți în 
Consiliul Județean pentru că numai așa putem să îi convingem pe unii colegi să iasă din 
ordinele de la partid venite din sud, pe un sistem din sud, care încearcă să fie 
implementat la Arad. Îmi pare rău pentru colegii care au fost puși astăzi în această 
situație de la PSD, că sunt convins că nu au făcut-o cu drag, dar aceasta este viața. La 
revedere!   
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